

Dagsorden tirsdag d.14.6.22 16.00 – 18.00:		Referat
Godkendelse af referat Valg af ordstyrer og referent	B	Referent: Maria Ordstyrer: Signe
Godkendelse af dagsorden Punkter til eventuelt?	I	
Månedens tema: • Mødets tema: Frivillige og udvalg (Maria)	D	<p>Ex Fundingudvalg Medlemmer: Anna (Formand) Lea Maria Diana Mahtab Anne</p> <p>De tre første medlemmer er valgt ind i 2021 de tre sidste er valgt ind 2022. 2023 er de tre første medlemmer derfor på valg igen, og tre nye medlemmer kan optages i udvalget. Man kan altså ”nøjes” med at sidde med i et udvalg for kun to år ad gangen og det kan derfor være mere overskueligt for nogen af vide. Derudover sikrer vi videndeling ved et naturligt rul af medlemmer.</p> <p>Alle udvalg og medlemmer skal være repræsenteret på hjemmesiden samt udvalget funktion, arbejdsopgaver og ca tid om måneden.</p> <p>Derudover er udvalg et fast punkt på dagsorden. De enkelte udvalg er med på skift, og det er deres ansvar at sende noget på skrift ind til Cecilie. Punkter til info i nyhedsbrevet er bl.a. hvem udvalget er, hvad har de lavet siden sidst de var med i nyhedsbrevet, hvem man kan kontakte for mere info eller gode ideer samt hvornår det er muligt selv at komme med. Det gør vel ikke noget, man skriver sig op på en venteliste for at komme i et udvalg, det gør det også attraktivt.</p> <p>Derudover synes jeg igen (og så godt og fint</p>

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen ”bærer vi klubben”*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*



	<p>beskrevet i nyhedsbrevet), det er vigtigt at pointere, at uden frivillige og udvalg, ingen rideklub. Det kunne også være faste punkter til SoMe, fx en gang om måneden, der kom noget ud om et udvalg. Fx efter en stævne at takke cafeteria-udvalget for godt indkøb/koordineret/gennemført etc.</p> <p>Jeg tror, vi skal have meget mere positiv synliggørelse af vores udvalg og det store stykke arbejde medlemmerne udfører for at få det hele til at køre rundt.</p> <p>Så, alle udvalg skal skrives ned. Medlemmer med billeder skal på hjemmesiden samt arbejdsopgaver. Derudover skal vi have fastsat, hvornår udvalgsmedlemmer er på valg (er det til GF?). Andet?</p> <p>Signe: der skal være en kontrakt på, at alle medlemmer (forældre) skal ”comitte” sig på at være frivillige i x antal timer om året, som fx arbejdsdage, udvalg mm. Signe vil gerne være tovholder på at holde forældrene op på det samt få udarbejdet kontrakt. Den skal være underskrevet inden 1.9, og Signe er projektleder på. Signe holder øje med, om timerne bliver overholdt.</p> <p>Karen; forælderfolder – skal indkalde til møde. Hvordan får vi ændret kulturen?</p> <p>Cecilie: der skal være en balancegang i tingene.</p> <p>Pia: Det skal være tydeligt, hvad de kan hjælpe med, og de skal forstå, det er fællesskabet, der bærer det hyggelige i at være frivillige. Forældrekompetencer kunne være fint at få udfyldt</p> <p>Valerie: Frivilligheden skal være af lyst. Flere forældre i færre timer end få forældre i mange timer.</p> <p>Vi skal have lavet en struktur for at synliggøre det frivillige arbejde. Hvert bestyrelsesmedlem og hvert medlem af de forskellige udvalg skal repræsenteres på FB fast hver uge hele sommeren.</p> <p>Når man melder sit barn til stævne/ridelejr skal det</p>
--	--

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen ”bærer vi klubben”*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*



		<p>tydeliggøres, hvilke vagter og hvornår man kan tage den. Et stævne og en ridelejr kan ikke køre, hvis ikke forældre melder ind med vagter. Det er frivillige der laver vagter, og det er ikke fair for den frivillige, der sidder med det puslespil at koordinere vagterne. Kan man ikke tage en vagt på ridelejr/stævne, kan barnet ikke deltage.</p> <p>Maria, Signe og Cecilie holder møde i uge 25 omkring udvalgsarbejde, frivillighed mm.</p>
Planlægning af kommende aktiviteter jv.	B	Arbejdsdag på lørdag, der er ikke nok arbejde eller tilmeldte, så den aflyses.
Planlægning af øvrige ad hoc aktiviteter jv. Udvalg	B	Maria laver ansøgninger på høhække (Spar Nord og CGI)
Kasserer orienterer	I	Vores reserver er små, vi dækker drift. Hvordan kan vi optimere på vores eksisterende udgifter. Revisor er syg, så først budget færdig til august. Der kommer lidt indtægter ind i juli fra bl.a. kommunen (div tilskud) samt penge fra ridelejr. Der er ikke luft i økonomien til ekstra indkøb, men kun til drift.
Daglig leder orienterer (heste / kanin)	I	<p>Hanne og Lone bliver så småt klar. Hanne bliver klar efter sommerferien.</p> <p>Fondsmidler skal hjem for at betale for Hugo, Lukas, Hanne og Lone.</p> <p>Kontrakt på Hanne og Lone, så vi kender prisen på forhånd.</p> <p>Maria, Mahtab og Anne Wegener skal lave ansøgninger til heste</p> <p>Uffe og Martha kommer på søndag, Martha tager tilbage på efterskolen uge 25.</p> <p>Ricco og Cheyenne tager på sommergræs hele juli.</p> <p>Frida rider på Spirit hele sommerferien</p>

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen "bærer vi klubben"*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*



		<p>Kun tre kaninparter tilbage og fem kaniner – Trine er ikke længere kaninansvarlig, og driften er tung ift. hvad vi får ud af det økonomisk. Trine opfordrer til at kaninhulen lukkes ned.</p> <p>Trine kontakter dem der har parter nu, da de får tilbuddet om at få deres kanin med hjem. Og så bliver der fordelt kaninvagter på dem, der har part over sommerferien eller indtil alle kaniner er genhuset. Hesteparter og opstaldere får også lidt vagter. Medlemmerne får tilbud om at få en kanin. Trine laver en liste til Signe omkring arbejdsopgaver til kaninerne.</p> <p>Foldprojekt er under udarbejdelse hos funding, - det er et stort projekt</p> <p>TechCollege er i gang med læskur</p>
Eventuelt	D	<p>Huset (Helle) Signe og Cecilie havde møde med Lisbeth og en ingeniør fra kommunen, men det er i så dårlig forfatning, at det står til nedrivning. Udecafeateria skal også med. Signe vil følge op med Lisbeth også hvad angår el. Der er måske nogle penge fra kommunen, som muligvis kunne gå ind i strøm. Kunne vi blive mere bæredygtige på el, og kunne kommunen hjælpe os.</p> <p>Forældrefolder (Helle) – medlemsmøde den 10. september hvor folderen er klar, så de kan blive introduceret for det.</p> <p>Fold, mudder og efterår (Trine/Helle) – høhække kan hjælpe noget. Læskuret bliver større. Kan vi lave nogle render? Helle kontakter Teknisk Forvaltning mht. tegninger hvor der er dræn, så vi kan lave små søer, hvor vandet kan løbe ned. Arbejdsdag den 10. september, hvor der skal graves render/søer på foldene, så vandet kan løbe ned. Helle har styr på, hvor og hvordan der skal graves.</p> <p>Køre hø ud når Marc holder ferie Maik og Kasper kan få timer for det. Signe ønsker at</p>

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen "bærer vi klubben"*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*



VeB; plads til forskellighed i fællesskabet – med fokus på deltagelse, medansvar og glæden ved at bidrage.

		<p>lære det. Kan vi få lavet en bæredygtig vagtplan? Cecilie spørger Maike og Kasper, og Signe skal have lært at køre Bobby. Andre der skal lære at køre Bobby?</p>
--	--	---

D: drøftelse, I: information, B: beslutning

- *Positiv klubånd - hvor der er plads til alle*
- *Kvalitet i alle gøremål - vi gør os umage*
- *Ansvarlighed overfor fællesskabet - sammen "bærer vi klubben"*
- *Horsemanship og kaninkærlighed - at vores dyr har det godt*

